



The best of
Canadian education
for a global future.

Maple Bear Casablanca
MBC Private School

2024-2025 ENROLLMENTS OPEN
OUVERTURE DES INSCRIPTIONS

Casablanca May, 08th 2024

Last reminder/ Dernier Rappel

Dear Parents,

We are delighted to inform you that registration for the 2024-2025 school year is now open. This marks the beginning of a new educational adventure, and we look forward to continuing to support your children on their learning journey.

In this context, we would like to inform you that **re-enrollments of our current students, as well as sibling enrollments, have priority**. This means that to guarantee a place for your child at our school, it is essential to express your interest before **May 17th, 2024**. After this date, admissions will depend on the availability.

A re-registration form has been sent to you with your child. For siblings, please contact the administration.

The entire administrative team is at your disposal to help you with the enrolment procedure. We would like to thank you for your confidence.

Best regards,

Chers parents,

Nous sommes ravis de vous informer que les inscriptions pour l'année scolaire 2024-2025 sont désormais ouvertes. Cette période marque le début d'une nouvelle aventure éducative, et nous sommes impatients de continuer à accompagner vos enfants dans leur parcours d'apprentissage.

*Dans ce cadre, nous vous informons que les réinscriptions de **nos élèves actuels ainsi que les inscriptions de la fratrie sont prioritaires**. Cela signifie que, pour garantir une place pour votre enfant à notre école, il est essentiel de manifester votre intérêt avant le **17 Mai 2024**. Après cette date les admissions dépendront des places disponibles.*

Un dossier de réinscription vous a été transmis par votre enfant. En ce qui concerne la fratrie, vous pouvez vous présenter directement à l'administration.

Toutes l'équipe administrative demeure à votre écoute pour vous accompagner dans la procédure de réinscription.

Nous vous remercions de votre confiance et nous vous prions d'agréer, Chers Parents, nos considérations les plus distinguées.

Cordialement,

La Direction